

فحص السمع لطفلك

Hearing Test for Your Baby

Babies learn to understand and speak words through hearing. If your baby has a hearing problem and it is not found, your baby will have a hard time learning words and how to talk. When hearing loss is found early, treatment can begin right away to prevent long-term problems.

يتعلم الأطفال حديثي الولادة الفهم والتحدث من خلال السمع. إذا كان طفلك يعاني من مشاكل في السمع، ولم يكتشف الأمر، فسوف يعاني كثيرًا في تعلم الكلمات وكيفية التحدث. عند اكتشاف فقدان السمع مبكرًا، فيمكن البدء في العلاج على الفور لتجنب المشاكل طويلة الأجل.

Hearing Test

All babies have a hearing test before going home from the hospital. The test measures how your baby responds to sound. It takes about 10 minutes and can be done while he or she is sleeping.

- A small probe is placed in or near the baby's ear. It sends soft clicking sounds into the ear.
- Small pads may be put on your baby's head. These measure how the baby's brain responds to the sounds.

فحص السمع

يخضع جميع الأطفال لفحص السمع قبل العودة من المستشفى إلى المنزل. حيث يقيس الفحص مدى استجابة الطفل للصوت. وهو يستغرق حوالي عشرة دقائق ويمكن إجراؤه والطفل نائم.

- يوضع مسبار صغير في أذن الطفل أو بالقرب منها. حيث يرسل أصوات نقر ناعمة في الأذن.
- قد توضع مجسات صغيرة على رأس طفلك. وهي تقيس مدى استجابة مخ الطفل للأصوات.

The Results

The results of the hearing test will be given to you and to your baby's doctor. If your baby does have hearing loss, you will get more information about treatment and resources, and more tests will be done.

النتائج

سيتم إعطاء نتيجة الفحص لك وكذلك لطبيب الطفل. إذا كان طفلك يعاني من فقدان السمع، سيتم منحك مزيدًا من المعلومات حول العلاج والمصادر، كما سيتم إجراء المزيد من الفحوصات.

If you have any questions about having your baby's hearing tested, talk to your baby's doctor or nurse.

إذا كان لديك أية أسئلة حول اختبار السمع لدى طفلك، فيرجى مناقشة الأمر مع طبيب طفلك أو مع الممرضة.